



## The CBUAE hosts its 6<sup>th</sup> Board of Directors Meeting for 2020

## مجلس إدارة المصرف المركزي يعقد اجتماعه السادس لسنة 2020

**Abu Dhabi (18 June 2020):** The Board of Directors of the Central Bank of the UAE (CBUAE) held its 6<sup>th</sup> meeting this year via video conference on Tuesday, June 16, 2020. The meeting took place under the chairmanship of H.E. Hareb Masood Al Darmaki, the Chairman of the Board.

**أبوظبي (18 يونيو 2020) :** عقد مجلس إدارة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي اجتماعه السادس لسنة 2020 بواسطة الاتصال المرئي صباح يوم الثلاثاء الموافق 16 يونيو 2020، برئاسة معالي حارب مسعود الدرمكي، رئيس مجلس الإدارة.

The meeting was attended by H.E. Abdulrahman Saleh Al Saleh, Deputy Chairman of the Board, H.E. Abdulhamid Saeed, the Governor and Board members H.E. Younis Haji Al Khoori, H.E. Khaled Mohammed Salem Balama, H.E. Khalid Ahmad Al Tayer and H.E. Ali Mohammed Al Madawi Al Remeithi, and a group of senior CBUAE employees.

وحضر الاجتماع معالي عبد الرحمن صالح آل صالح، نائب رئيس مجلس الإدارة، ومعالي عبد الحميد سعيد، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: سعادة يونس حاجي الخوري، سعادة خالد محمد سالم بالعمى وسعادة خالد أحمد الطاير وسعادة علي محمد المداوي الرميثي، كما حضر الاجتماع مجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.

The Board reviewed the utilisation of the Targeted Economic Support Scheme (TESS) and noted the progress in the drawdown of the liquidity facility and the deferrals provided by banks to eligible customers. Up to date, banks operating in the UAE availed 88% of the AED 50 billion liquidity facility, equivalent to AED 44 billion of allocated funds.

استعرض المجلس استخدام خطة الدعم الاقتصادي الشاملة الموجهة ولاحظ التقدم المحرز في عملية السحب من تسهيلات السيولة، وتأجيلات السداد التي منحتها البنوك للعملاء المؤهلين وبلغت نسبة سحب البنوك العاملة في الدولة من تسهيلات السيولة الممنوحة لها حوالي 88% من مجموع التسهيلات البالغة قيمتها 50 مليار درهم أي ما يعادل 44 مليار درهم من التمويل الممنوح لها حتى تاريخه.

A total of 26 banks availed the TESS liquidity facility, with 17 banks drawing down 100%.

كما بلغ عدد البنوك التي استخدمت خطة الدعم الاقتصادي 26 بنكاً، منها 17 بنكاً سحبت 100% من التمويل الممنوح لها.

More than 140,000 eligible customers have already benefited from the TESS liquidity facility.

وبلغ إجمالي عدد العملاء المستفيدين من خطة الدعم أكثر من 140,000 من تسهيلات خطة الدعم الاقتصادي الشاملة.

The Board also reviewed the details of support provided to customers outside of the TESS liquidity facility. More than 180,000 customers have benefited from such support, with a total deferral

كما استعرض المجلس تفاصيل الدعم للعملاء خارج نطاق خطة الدعم الاقتصادي الشاملة، حيث بلغ عدد المستفيدين أكثر من 180,000 بتأجيل قروض تبلغ قيمتها



value of approximately AED 8 billion.

الاجمالية حوالي 8 مليار درهم إماراتي.

Furthermore, the Board took note of all the relief measures adopted to mitigate the effects of Covid-19, including liquidity measures and guidances and notices circulated to banks by the CBUAE.

وأخذ المجلس علماً بجميع التدابير التي تم اعتمادها لمواجهة تداعيات وباء كوفيد-19 من تسهيلات السيولة و الإرشادات و التوجيهات الموجهة للبنوك لمساندة العملاء المتضررين.

The Board of Directors reviewed reports on financial system surveillance, resilience of the UAE banking sector to stress, and macro-financial developments.

واستعرض مجلس الإدارة تقارير حول مراقبة النظام المالي، واختبارات قدرة القطاع المصرفي في الدولة على تحمل الضغط والتطورات المالية الكلية.

The Board completed the discussion on other agenda items and took appropriate decisions.

هذا واستكمل المجلس مناقشة الموضوعات المتبقية المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.

-Ends-

-انتهى-